

PREZIEHS GmbH + Co. KG

Franz-Méguin-Straße 20
D-66763 Dillingen
Phone +49 (0)6831 7003 300

Fax +49 (0)6831 7003 350
info@preziehs.de
www.preziehs.de

PREZIEHS

Blechverarbeitung in Perfektion

Preziehs GmbH & Co. KG – Experts in filter technology

Preziehs is a 100% subsidiary of Dillinger Fabrik gelochter Bleche, which is for over 120 years, one of the European's leading manufacturers of perforated sheets. 350 people on 4 production sites with over 40.000 m² production area offer the optimal solutions for the most diverse applications to customers from all industries.

Filter tubes – our experience, your benefit

Pressing, stamping, roll forming and ready to install modules can be manufactured and fully processed within the group. Starting with the production of the perforated plates, up to other production processes like laser cutting, punching, nibbling, embossing as well as a very efficient tube processing round off the picture and made us a global supplier. Our effective component assembly division and the use of different types of welding methods enable us to provide ready-to-use filter technology as well as all current semi-finished products, also with high logistical requirements.

Range of products and services in detail

- Filter tubes and support tubes in different types of materials and in all versions.
- Diameter 7mm up to 3000mm
- Lengths from 3mm up to 15000mm
- Wire mesh processing
- Component assembly for customers of filters as well as manufacture of small parts for the automotive, electronic and medical technologies.
- Production of prototypes, small series 1 ... 500.000 pieces.
- Complex components incl. weldments (EN 1090; DIN 2303)

Preziehs GmbH & Co. KG – Die Filtertechnikexperten

Preziehs ist eine 100% Tochter der Dillinger Fabrik gelochter Bleche, welche mit mehr als 120 Jahren Historie, einer der marktführenden Lochblechhersteller in Europa ist. 350 Mitarbeiter an 4 Standorten bieten, auf über 40.000 m² Produktionsfläche, Kunden aus verschiedensten Anwendungsbereichen optimale Lösungen für die unterschiedlichsten Einsatzfälle.

Filterrohre – unsere Erfahrung, Ihr Vorteil

Preß-, Zieh- und Stanzteile, sowie Rohlinge und einbaufertige Komponenten der Filtertechnik, werden innerhalb der Firmengruppe komplett abgebildet. Beginnend bei der Lochblechproduktion, über Fertigungsverfahren wie Lasern, Stanzen, Nibbeln, Prägen, sowie zahlreiche Rohrbearbeitungsverfahren, runden das Bild ab. Baugruppenmontage, sowie unterschiedliche Schweißverfahren, erlauben uns einbaufertige Filtertechnik, aber auch alle gängigen Halbfertigprodukte, mit hohen logistischen Anforderungen zu beliefern.

Leistungsspektrum im Detail

- Filterrohre und Stützkörper in allen Materialien und Varianten • Ø7mm – Ø3000mm
- Längen von 3mm – 15000mm
- Drahtgewebeverarbeitung
- Baugruppenmontage für Filterkunden sowie Kleinteilfertigung für Automotive, Elektronik, Medizintechnik
- Kleinserien, Prototypen 0...500.000stk
- Komplexe Bauteile incl. Schweißkonstruktionen (EN 1090; DIN 2303)



Tubes for sound absorbers /
Rohre für
Schalldämpfung



Deep drawn and welded support tubes /
Tiefgezogene und verschweißte Stützrohre



Various units of perforated plate /
Diverse Bauteile aus Lochblech



Components made of perforated plates /
Komponenten aus Lochblech

Core competencies

- Filter tubes and support tubes
- Vessels and housing components
- Sieves- and perforated components
- Stamped- and Drawn-Parts
- Assembly and further processing

Kernkompetenzen

- Filterrohre und Stützkörper
- Behälter und Gehäuse
- Siebe und Lochblechbauteile
- Stanz- und Ziehteile
- Baugruppenmontage